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Plaats: VISMIJN  

Aanwezig:  

• Gheeraert Ann: Schepen Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Sarrazijn Mike : Dienst Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Debouvry Karel: vertegenwoordiger Noordvaart VZW (voorzitter) 

• Lemmens Wibo: plaatsvervanger Horeca Nieuwpoort 

• Verdievel Katrien: vertegenwoordiger detailhandel bad 

• Pelgrim Erwin: plaatsvervanger detailhandel stad  

• Didier Boydens: plaatsvervanger detailhandel bad 

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector  

• Nowé Steffi: vertegenwoordiger landbouw  

• Paeme Luc: vertegenwoordiger Unizo Nieuwpoort (ondervoorzitter) 

• Maenhout Steve: plaatsvervanger Unizo Nieuwpoort 

Uitgenodigd :  

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme Stad Nieuwpoort 

Verontschuldigd:  

• Averein Philip: vertegenwoordiger Horeca Nieuwpoort  

• Verbrugge Marijke: vertegenwoordiger detailhandel stad  

• Schramme Luc: plaatsvervanger detailhandel stad 

Afwezig: 

• Romeo Rau: vertegenwoordiger visserijsector  

 

1) Goedkeuring verslag vorige vergadering : 

 Vertegenwoordiging in GECORO: 

Nu is VNB (door Yves Jonkheere), Shoppinghandelaars (Karel Debruyne plaatsvervangend 

door Daniel Verstraete)  en LVZ dé vertegenwoordigers van de lokale economie. Dit zijn geen 

actieve handelsverenigingen. Dit moet geagendeerd worden in het CBS zodat dit gewijzigd 

kan worden. 

 Evaluatie zomerseizoen – coronamaatregelen 

* afsluiten Albert I Laan: maatregelen waren nodig, maar omzet was lager tijdens de 

afgesloten weekends. Zeker niet meenemen naar de toekomst enkel als coronamaatregel. De 

combinatie van de lokale (circulatieplan) en de federale maatregelen (alleen moeten 

winkelen) hebben elkaar versterkt in de negatieve impact op de omzet. 



 
 

Laad & Loszone tijdens verkeersvrije weekends:  moeilijke levering in Horeca. 

* Zeedijk: de extra terrassen zorgden niet alleen voor extra capaciteit maar ook voor extra 

gezelligheid → de LER adviseert om dit te herhalen volgende zomer! 

* Werken waren tijdig afgerond voor zomerseizoen. De verdere werken aan de Albert-I-Laan 

liggen nog niet vast. Dit is voor rekening van AWV. De werken worden ook on hold gezet voor 

de bouw van het lint appartementen langs de Albert I Laan (zone ter hoogte van Aldi). 

* Langestraat: aanbesteding nog in 2020, start werken 2021 van eerste fase. Volgende fases 

niet vroeger dan 2022.   

* Strandplan: goede evaluatie, eventueel wel wat langer de jobstudenten inzetten per dag – 

tot 17.30 u. ipv 16.30 u. 

* Terrasplan: vraag aan het bestuur: hoe kunnen we de horecaterrassen in de Albert I Laan 

hand in hand laten gaan met het verkeer en de regelgeving va AWV??? 

* Toiletwagen Leopoldplein: eigenlijk te laat ingezet, Horeca was dan al opnieuw open.  

 

2) 10% meer koopkracht actie – stavaza 

Moeizame opstart, diverse factoren: 

 Winkelketens doen mee maar gerant geeft de info niet goed genoeg door aan de 

verkoopsters.  

 Opstart in druk seizoen, heel veel volk aanwezig door mooi weer 

 Reca met hun eigen kassasystemen dat niet compatibel is met CCV toepassing 

 CCV heeft heel laat de applicatie gelanceerd, pas op zondagavond om maandag van start te 

gaan 

 Deze toepassing zal/kan verder gebruikt worden voor andere klantenacties. 

 Wat zal er gebeuren met het resterende budget dat niet wordt opgebruikt? Dit wordt 

voorgelegd aan CBS. 

  

3) Parkeerproblematiek Marktplein 

Is er hiervoor een structurele oplossing? Dit is geen uniek probleem voor marktplein maar 

geheel in Nieuwpoort. Parkeerbeleid in gans Nieuwpoort moet aangepakt worden. Er is nood 

aan een parkeerbeleid dat afgestemd wordt op de lokale economie!  

4) Toelichting actie logies najaar 

Er wordt een voorstel voor stimulans logies voorgelegd aan CBS dat uit twee elementen 

bestaat, compensatie en impuls. Compensatie waarbij een verminderde belasting wordt 

voorgesteld op het heffen van een belasting op kamers. Impuls om bezetting een boost te 

geven in een periode met lagere bezetting, maanden januari, februari en maart. Voorstel is 

om een arrangement aan te bieden waarbij logies op basis van een verblijf van twee 



 
 

overnachtingen een mooie extra voordeelpakket aan de gasten kunnen aanbieden 

waaronder een waardebon (cf 10% koopkracht kaarten) voor een bedrag van 25 euro pp en 

een leuk gadget, wandeling, enz. Dit voorstel moet eerst door CBS goedgekeurd worden voor 

dit aan Gemeenteraad kan voorgelegd worden. 

5) Halloween – mogelijke samenwerking met de handelaars 

Straten worden zeker aangekleed. Ook de vraag om de Kaai en de Langestraat mee te 

nemen. Ook wordt aan het CBS een voorstel voorgelegd voor een coronaproof evenement 

als alternatief voor de populaire Halloweentocht. Er wordt ook mobiele animatie voorzien in 

Nieuwpoort-Bad. 

6) Eindejaarsactie  

We weten niet hoe lang de actie met 10% gaat lopen. Het mag zeker niet overlappen. Maar 

een nieuwe voordeelactie moet de toepassing van CCV volgen. We vragen aan CCV enkele 

voorstellen voor de eindejaarsactie.  

7) Lentebraderie – happening  

Wat is een goed weekend om een tweede braderie te organiseren? Het moet zeker 

gekoppeld worden aan een ander initiatief bijvoorbeeld aperotime, kunstenaarsmarkt,… 

Eerste weekend van juni is een goed tijdstip. Poley Shana, verantwoordelijke evenementen 

zal worden uitgenodigd op de volgende vergadering.  

8) Werking Stad Nieuwpoort 

Bereikbaarheid van de stadsdiensten is een zeer hekel punt. Er kan op afspraak gewerkt 

worden via de nieuwe website maar toch is er hoge nood aan een contactpunt, zeker voor 

het bezoekende publiek. De dienst toerisme moet toch een centraal een aanspreekpunt zijn 

zeker als we het stadscentrum willen promoten. Dit staat los van het onthaal van de 

stadsdiensten.  

9) Vorming(en) 

Er was een vorming voorzien i.v.m. werking van internet maar nog niet uitgevoerd. Dit wordt 

even on hold gezet.  

10) Varia 

 Persmoment voor 10% koopkracht op zaterdag 19/09 – graag aanwezigheid van LER 

  

 
 
Voor verslag 
Martens Michelle  
 
 
 


